

INVITATION TO THE GOVERNMENT OF
THE INDONESIAN REPUBLIC

The Economic and Social Council,

Recognizing that the Indonesian Republic enjoys in fact autonomy in the conduct of its external commercial relations,

Recognizing further that the participation of the Government of the Indonesian Republic will promote the objectives of the Conference,

Resolves to send a direct invitation to the Government of the Indonesian Republic to participate in the United Nations Conference on Trade and Employment.

INVITATIONS TO SPECIALIZED AGENCIES
AND OTHER ORGANIZATIONS

The Economic and Social Council

Resolves that invitations to be represented at the Conference be sent to the specialized agencies and other appropriate inter-governmental organizations and non-governmental organizations in category A.

**63 (V). Relief needs after the termination
of UNRRA**

Resolution of 6 August 1947

The Economic and Social Council

Notes the report of the Secretary-General on relief needs after the termination of UNRRA,

Draws the attention of the General Assembly to this report (documents E/462 and E/462/Add. 1), and

Approves the action which the Secretary-General has taken pursuant to the resolution of the General Assembly of 11 December 1946¹ on this matter.

**64 (V). Financial needs of devastated
countries**

Decision of 24 July 1947

The Economic and Social Council

Takes note of the progress report of the Secretary-General on financial needs of devastated countries.²

65 (V). Timber Conference

Decision of 29 July 1947

The Economic and Social Council

Takes note of the report of the International Timber Conference,³ which was held at Mariánské Lázně, Czechoslovakia, from 28 April to 10 May 1947, and submitted to the Council by the Director-General of the Food and Agriculture Organization.

¹ See *Resolutions adopted by the General Assembly during the second part of its first session*, Resolution No. 48(I), page 74.

² See documents E/457 and E/457/Add.1.

³ Document E/455.

INVITATION À ADRESSER AU GOUVERNEMENT
DE LA RÉPUBLIQUE D'INDONÉSIE

Le Conseil économique et social,

Reconnaissant que la République d'Indonésie jouit, en fait, de l'autonomie dans la direction de ses relations commerciales avec l'extérieur,

Reconnaissant en outre que la participation du Gouvernement de la République d'Indonésie favorisera les buts de la Conférence,

Décide d'adresser une invitation directe au Gouvernement de la République d'Indonésie, pour le prier de participer à la Conférence du commerce et de l'emploi de l'Organisation des Nations Unies.

INVITATIONS À ADRESSER AUX INSTITUTIONS
SPÉCIALISÉES AINSI QU'ÀUX AUTRES ORGANI-
SATIONS

Le Conseil économique et social

Décide qu'il convient d'adresser des invitations aux institutions spécialisées, ainsi qu'aux autres organisations intergouvernementales et aux organisations non gouvernementales de la catégorie A intéressées, pour les prier de se faire représenter à la Conférence.

**63 (V). Besoins d'assistance après la
cessation des activités de l'UNRRA**

Résolution du 6 août 1947

Le Conseil économique et social

Prend acte du rapport du Secrétaire général sur les besoins d'assistance après la cessation des activités de l'UNRRA,

Attire l'attention de l'Assemblée générale sur ce rapport (documents E/462 et E/462/Add. 1)

Approuve les travaux accomplis par le Secrétaire général en exécution de la résolution de l'Assemblée générale en date du 11 décembre 1946¹.

**64 (V). Besoins financiers des régions
dévastées**

Décision du 24 juillet 1947

Le Conseil économique et social

Prend acte du rapport du Secrétaire général sur l'état des travaux relatifs aux besoins financiers des régions dévastées.²

65 (V). Conférence du bois

Résolution du 29 juillet 1947

Le Conseil économique et social

Prend acte du rapport³ de la Conférence internationale du bois, tenue à Mariánské-Lázně, Tchécoslovaquie, du 28 avril au 10 mai 1947, qui a été soumis au Conseil par le Directeur général de l'Organisation pour l'alimentation et l'agriculture.

¹ Voir les *Résolutions adoptées par l'Assemblée générale pendant la seconde partie de sa première session*, Résolution No 48 (I), page 74.

² Voir les documents E/457 et E/457/Add.1.

³ Document E/455.